
 

 

 

  

 

Αθήνα,  11 Ιουνίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

 
Θέμα: “Ερασιτεχνικός αθλητισμός χωρίς πόρους: Αναγκαία η θεσμική στήριξη προπο-

νητών και σωματείων” 
 

Ο ερασιτεχνικός αθλητισμός αποτελεί βασικό κύτταρο του αθλητικού οικοσυστήματος της χώ-
ρας και σημείο επαφής των τοπικών κοινωνιών με την άθληση, αποτελεί πυλώνα κοινωνικής 
συνοχής, υγιούς ενασχόλησης της νεολαίας και άσκησης του πληθυσμού στις τοπικές κοινω-
νίες. Ιδιαίτερα στην ελληνική περιφέρεια, οι αθλητικοί σύλλογοι επιτελούν πολλαπλούς ρόλους: 
διατηρούν ζωντανή την αθλητική δραστηριότητα, προσφέρουν διεξόδους σε παιδιά και εφήβους 
και κρατούν ενεργό τον δημόσιο χώρο.  

Ωστόσο, τα ερασιτεχνικά αθλητικά σωματεία, ακόμη και αυτά που είναι απολύτως νόμιμα και 
εγγεγραμμένα στο Μητρώο της Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού, λειτουργούν σε συνθήκες α-
πόλυτης οικονομικής πίεσης. Ένα από τα βασικά και ανελαστικά τους έξοδα αφορά την απα-
σχόληση προπονητών, οι οποίοι σε πολλές περιπτώσεις υποαμείβονται ή εργάζονται μερικώς, 
ώστε τα σωματεία να μπορέσουν να ανταποκριθούν στις υποχρεώσεις τους.  

Ενδεικτικά είναι τα παραδείγματα του Ναυταθλητικού Ομίλου Βόνιτσας (ΝΑΟΒ), του Α.Ο.Βόνι-
τσας (μπάσκετ) και του ΠΑΣ. Αμβρακικού (ποδόσφαιρο) συλλόγων με ιστορική διαδρομή και 
σημαντική δράση στον ναυταθλητισμό και στην αθλητική ζωή της Αιτωλοακαρνανίας. Παρά την 
ενεργή τους παρουσία, την τεχνογνωσία και την υποδομή τους,  οι όμιλοι δεν έχουν πρόσβαση 
σε κανένα πρόγραμμα ενίσχυσης της απασχόλησης για την κάλυψη των αμοιβών των προπο-
νητών. Τα έσοδά τους στηρίζονται αποκλειστικά στις συνδρομές και στις προσπάθειες των εθε-
λοντών, χωρίς καμία κρατική ή ευρωπαϊκή στήριξη. 
 
Την ίδια ώρα, προγράμματα όπως το «Αθλητισμός για Όλους» δεν υλοποιούνται από τους το-
πικούς ΟΤΑ – είτε λόγω αδυναμίας είτε λόγω έλλειψης ενδιαφέροντος. Αυτό έχει ως αποτέλε-
σμα, οι τοπικές κοινωνίες να μένουν χωρίς ευκαιρίες μαζικής άθλησης, την ώρα που υπάρχουν 
σωματεία, όπως ο ΝΑΟΒ κ.α., με επάρκεια να αναλάβουν αυτά τα προγράμματα.  

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Κατόπιν των παραπάνω,  
 
Ερωτάται η αρμόδια Υπουργός: 
 
       1.  Προτίθεται το Υπουργείο να θεσμοθετήσει δυνατότητα πρόσβασης των 
αναγνωρισμένων αθλητικών σωματείων σε προγράμματα επιδοτούμενης 
απασχόλησης για την κάλυψη μισθολογικών αναγκών προπονητών και άλλου 
προσωπικού καθώς και δυνατότητα ένταξης των σωματείων σε δράσεις του ΕΣΠΑ ή 
άλλων εργαλείων, ώστε να στηριχθεί η λειτουργία τους; 
       2.      Υπάρχει πρόβλεψη ώστε προγράμματα της ΓΓΑ για τη μαζική άθληση (όπως 
το «Αθλητισμός για Όλους») να μπορούν να υλοποιούνται και από τα ίδια τα σωματεία, 
ειδικά σε περιοχές όπου οι ΟΤΑ αδυνατούν, καθώς και πρόβλεψη για ανάπτυξη 
κινήτρων (όπως voucher άθλησης) που θα συνδέουν τους πολίτες με τα ερασιτεχνικά 
σωματεία, ενισχύοντας τη βιωσιμότητά τους και προάγοντας την άθληση;  
 
 
            Οι Ερωτώντες Βουλευτές 
 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης (Μίλτος) 

 

Καλαματιανός Διονύσης 

 

 

Ακρίτα Έλενα 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γιώργος 

 

Δούρου Ρένα 

 

Κασιμάτη Νίνα 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μαμουλάκης Χάρης 



 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος  

 

Μπάρκας Κώστας 

 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παπαηλιού Γιώργος 

 

 




